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Dag og år 09.04.2025 

KL. 18.30 – 20.30 

Sted Fjerritslev skole- Makerspace lokalet  

Referent  Camilla Værum   

Formand Sara Bundgaard  

Fraværende: Elevrådsrepræsentanter 

 

Dagsorden  Tid 
Orientering – drøftelse 
– sparring – feedback – 
beslutning – intention  

Referat / handling                 Referatet godkendes løbende på mødet punkt for punkt 

 

1. Siden sidst/ meddelelser 

o Opsamling fra 
fællesmødet ”byen og 
skolen 

o Status fra Ledelse  
o Juniormesterlære 

bekendtgørelsen er 
landet 

o Timefordelings plan 
 

 

18.30-19.00 Orientering  

 

Intention – informere 
om det der rør sig og 
få godkendt 
timefordelingsplan  

Opsamling fra fællesmødet:  

 

Der er et godt udgangspunkt for noget. Netværksdannelse og et katalog kan arbejdes 
videre med. Der er kommet nye inputs fra da lærerne arbejdede med det samme.  

 

Temadag og fagdage kan blive måden at få det praktiske til at gå op. Eleverne ønsker også 
mere praksisfaglighed.  

 

Det er godt at tænke praktisk og lokalt ind i PBL-ugerne.  

Der er en generel fornemmelse, at det var en god aften med engagerede repræsentanter.  

 

Der er overvejelser omkring placeringen af mødet, så flere vil deltage. Der overvejes om 
placeringen kan være oktober. Så det er nye forældreråd, med stor gejst.  

Det afprøves næste skoleår at; Fælles forældremøde i september i sammenhæng med 
skolebestyrelsesmødet, forældremøder på 0. årgang skal derfor ligge inden. Der er 
opmærksomhed på dette i skoleårets planlægning. Efter oplæsning af referatet besluttes 
det, at møderne lægges inden uge 42, så vi kan nå det hele. Derfor skal forældremøder 
placeres inden.  

 

Status fra ledelsen:  
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Der er i dag meddelt overtallighed til medarbejderne.  

Pædagogerne er status quo. 

Skoledelen er der overtallighed. Mellem 5-7 lærere i overtal.  

Kvalitetsudvikling af folkeskolen gør, at eleverne har færre timer.  

Der er færre elever og færre klasser på skolen. Hvorfor der ikke skal bruges så mange 
lærere.  

Vi afventer visitation inden endeligt tal findes.  

  

Der er rejst en skarp kritik fra medarbejderne, over at der er ansat en 4. leder. Var det 
nødvendigt? Ville det gøre en forskel, hvis denne ikke var ansat? Dette tages også op i 
MED 

Medarbejderne mener, at der bliver skåret hårdt og pludseligt.  

 

Vi kigger ind i flere år med elevnedgang.  

Skolebestyrelsen holder fast ved ansættelse af leder. Der er flere ledelsesopgaver, det er 
mere tungt. Der er mange timer i opgaven. Nogle løb hurtigt, da der kun var tre ledere.  

Der er stor forståelse for medarbejdernes frustration.  

 

Det var oppe inden seneste ansættelse af leder, at der var meget usikkerhed og sygdom i 
ledelsen. Der var brug for stabilitet. Skolechefen var også inde over.  

 

Der er ting ifht kvalitetssikring af folkeskolen, timebanken osv, som gør at vi skal stramme 
ind. SFOen skal åbnes tidligere, da skoledagen bliver kortere. Konvertering af lærer-timer 
til pædagogtimer.  

 

Sisse forklarer timebanken. Der følger ikke penge med, men der skal tages meget ud af 
puljen, som vi allerede gør.  

 

Der informeres om, hvad det kan komme til at koste skolen, hvis der ikke er nogen 
stillinger, der kan overflyttes til. Det kan blive svært for skolen at indhente underskuddet, 
hvis det er tilfældet.  
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Proceduren for frivillig overflyttelse og overtallighed gennemgås. 

 

Juniourmesterlærer: 

 

Bekendtgørelsen er kommet. Den kommer vi til at leve op til i de planer vi allerede har.  
Der er god opbakning fra vores egne elever. Der er 21 elever fra egen skole, men der 
mangler nogle fra de andre skoler.  

 

Time fordelingsplan: 

 

Måske kan 9. klasses P/M valghold konverteres til at afskaffe læseferie/lægge timer der. 
Skolebestyrelsen godkeder at timerne puttes i timebanken 

 

Svømning fastholdes på 4. årgang 2 lektioner om ugen som idrætsundervisning.  

 

 

Ringetider:  

 

Forslag til ringetider fremlægges. Her er i regnet 15 minutter til klassens tid  

 

8.05-8.20: Klassens tid 

8.20-9.05: 1. lektion 

9.05-9.50: 2. lektion 

9.50-10.20: Pause 

10.20-11.05: 3.lektion 

11.05-11.50: 4. lektion 

11.50-12.20: Pause 

12.20-13.05: 5. lektion 

13.05-13.50: 6. lektion 

13.50-14.05: Pause  

14.05-14.50: 7. lektion 
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Ringetiderne godkendes i skolebestyrelsen + timebankstimer til klassens tid. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.Siden sidst/ meddelelser 

 

• Bestyrelsesformand 

• Elevrådet 

• Andre 

19.00- 19.10 Orientering  

 

Intention – informere 
om det der rør sig 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Økonomi og prioriteringsmodeller  

• Budget opdateret siden 
sidst 

• Kommende skoleår  

• Valg af 
prioriteringsmodeller  

19.10- 20.00 Orientering/drøftelse  

forud for beslutning  

 
  
Intention – 
At alle er oplyst 
herom, så vi kan 

 
Sisse gennemgår budget 2025.  
Vikarpuljer til lærere.  
Der kigges på elevaktiviteter. Lejrskoler vendes: 
 
Med-udv. Er enige om, at det giver noget, at være ude at rejse med elever. Der kan godt 
spares lidt. Forslag fra med.udvalget er, at man kan lave en form på 8. årgang, hvor 
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træffe gode 
beslutningerne for 
eleverne og skolen ud 
fra økonomiske 
prioriteringer    

timerne bruges ”bedre”/anderledes. Der kan være andre muligheder ned en lejrskole til 
København. En overnatning på 8. årgang. Midlerne bruges så på ture ud af huset.  

 
En overnatning på 5. årgang og på 8. årgang. Midlerne kan komme flere til gavn på 
forskellige måde, hvis vi gør noget andet. -Mener med.udv.  
 
En hurtig omregning viser, at de timer lærernes timer kan bruges på ca. 9-11 lektioner i 
timebanken 
 
Vi skal huske, at det er noget helt særligt at tage på lejrtur med sine klasser. For eleverne.  
 
Der kan være andre modeller, som man kan gøre brug af.  
Vi kan sammen tænke i nye baner. Natur-tur. Nær kultur.  
Få mere for pengene.  
 
Der laves forslag til nye ture på 5. + 8. årgang. Destinationen kan godt være en anden end 
KBH.  
 
Vandautomater, bladet børn og forældre, lejrskoletages op og besluttes næste gang.  
 
Når vi kigger i budgettet lever vi op til forventningerne om afbetaling.  

 

4. Lokale valgfag   

• Videre snak om lokale 
valgfag, next step er 
inddragelse af eleverne 
forud for endelige 
beslutning 

 

20.00- 20.25  Orientering/ 
drøftelse 

 

 

Intention – 

Få drøftet valgfag og 
muligheder forud for 
beslutning og 
godkendelse af 
endelige lokale 
valgfag  

 

Punktet flyttes til næste gang.  
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5. Eventuelt  20.25-20.30 NB: Punkterne på evt. 
skal komme ind 
senest mandag i den 
uge mødet er så det 
er muligt at justere 
dagsordenen herefter 

 

Spørgsmål: Kan man lave principper for ”de timeløse fag”.  

Det kunne være interessant at lave noget afdækning.  

 

Næste møder: 

 

Fondssøgning, sponsorer,  

Lokale valgfag  

Næste skoleårsplanlægning 

Mobiltelefoner 

Juniormesterlærer 

Princip for bevægelse i skoledagen 

Lektiefri skole?  

 

 

 


